

水土保持學報

Journal of Soil and Water Conservation

第四十七卷 第二期
中華民國一〇四年六月

Vol.47 No.2
June 2015

目 錄

Content

- GIS PDF防災地圖應用於災害整備之研究.....賴懋頡、江孟玲 1313
Application of GIS PDF disaster prevention maps in disaster preparedness.....
.....Mao-Chieh Lai and Mon-Ling Chiang
- 農村再生公共設施興建執行法令之探討.....盧增明、林俐玲 1327
Investigation of the public facilities construction regulation in rural regeneration.....
.....Tsfng-MingLu and Li-Ling Lin
- 國道 6 號愛蘭交流道生態池棲地調查評估.....葉姿莉、林信輝 1337
Ecological Habitat Benefit Analysis on the Eco-Pond of Ailan Interchange in No.6 Freeway
..... Tzu-Li Yeh and Shin-Hwei Lin
- 以無人飛機系統(UAS)獲取國立中興大學校區三維地形之精度分析..... 1349
.....蘇柏軒、蕭宇伸
Accuracy analyses of UAS-derived 3D topography in the campus of National Chung Hsing
University.....Bo-Hsien Su and Yu-Shen Hsiao
- 環圈式固床工應用於橋墩保護工之研究..... 1367
.....王傳益、張嘉玲、楊敏宏、何璟浩、呂紹吉
Application of Ring Consolidation Works to Bridge Pier Protection.....
.....C.Y. Wang , C.L. Chang , M.H. Yang , J.H. He and S.J. Lu
- 農村再生工程金額折減率與施工品質關係之探討.....張哲嘉、林俐玲、林秉賢 1383
Investigation of Reduction Rate in Rural Rejuvenation Projects and Construction Quality
Relationship.....Che-Chia Chang , Li-Ling Lin and Bing-Shyan Lin